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Liberecký kraj i nadále podporuje pořádání Mistrovství světa v klasických lyžařských
disciplínách v Liberci v roce 2009.

„Vyřešení personálního problému ve výkonném výboru  a nastup Kateřiny Neumannové do čela
organizačního výboru MS 2009 bereme jako překonání jedné z mnoha překážek ke zdárnému
průběhu lyžařského mistrovství světa. Kateřina Neumannová v roli prezidentky organizačního
výboru  teď běží za nás za všechny. Jde totiž o hodně, o prestiž Liberce, Libereckého kraje a celé České
republiky. Všichni jistě chápeme, že si nemůžeme  dovolit, aby mistrovství světa  bylo ostudou
pořadatelů, natož aby se vůbec nekonalo.

I z tohoto důvodu jsme navrhli ministryni školství, mládeže a tělovýchovy, aby členy výkonného
výboru MS byly nikoli konkrétní osoby, ale instituce, které se na pořádání MS podílejí - tedy
Statutární město Liberec, Liberecký kraj, Svaz lyžařů České republiky a Ministerstvo školství, mládeže
a tělovýchovy. Takto bychom se mohli v budoucnosti vyhnout personálním problémům. Jsem rád, že
tento náš návrh byl akceptován. Liberecký kraj nyní hodlá využít manažerských kvalit Romana
Kumpošta při spolupráci na jiných sportovních projektech pořádaných v našem regionu. Věřím, že
změna ve vedení  výkonného výboru přinese organizátorům klid, více štěstí a  nový elán do práce.
Zároveň všem přeji, aby  se generální zkouška na MS v lyžování 2009 – závody Světového poháru ve
skocích a běhu na lyžích a severské kombinaci uskutečnily v příštím roce v plánovaném termínu a bez
závad nejen ke spokojenosti Mezinárodní lyžařské federace FIS a pořadatelů, ale hlavně závodníků a
fanoušků tohoto nádherného zimního sportu, který Liberecký kraj proslavil na celém světě. A
Kateřině přeji hodně úspěchů v její nelehké práci.“

Petr Skokan, hejtman Libereckého kraje

 


